

Title (en)

PLANT FOR DRYING SANITARY APPLIANCES AND MOULDS THEREOF.

Title (de)

ANLAGE ZUM TROCKNEN VON SANITÄREINRICHTUNGEN UND DEREN FORMEN.

Title (fr)

INSTALLATION DE SECHAGE D'APPAREILS SANITAIRES ET MOULES CORRESPONDANTS.

Publication

**EP 0519990 A1 19921230 (EN)**

Application

**EP 91906180 A 19910308**

Priority

IT 8411490 A 19900313

Abstract (en)

[origin: WO9113841A1] A plant for drying sanitary appliances and moulds thereof, comprising a workbench (1) on which the various pieces to be dried are placed, characterized by comprising on said bench a retractable tunnel (11) formed with a double wall (18, 2) of substantially flexible material, which communicates with a drying air generator (21) and of which the inner wall (18) comprises a plurality of apertures (19) for the outflow of said air, means (9) being provided for unfolding it over said bench (1) after the moulding of the pieces, and for retracting it on termination of drying to enable the next cycle to be effected.

Abstract (fr)

Installation de séchage d'appareils sanitaires et moules correspondants, comprenant un établi (1) sur lequel on place les différentes pièces à sécher, caractérisée par le fait qu'elle possède sur ledit établi un tunnel rétractable (11) formé d'une double paroi (18, 2) en matière pratiquement souple, communiquant avec un générateur d'air de séchage (21) et dont la paroi intérieure (18) comprend une pluralité d'ouvertures (19) servant à l'écoulement dudit air. Des moyens (9) sont prévus pour le déployer sur ledit établi (1) après le moulage des pièces et pour le rentrer à la fin du séchage pour permettre le commencement d'un nouveau cycle.

IPC 1-7

**C04B 33/30**

IPC 8 full level

**B28B 11/24** (2006.01); **C04B 33/30** (2006.01); **F26B 9/00** (2006.01); **F26B 21/00** (2006.01); **F26B 25/06** (2006.01); **F27D 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B28B 11/243** (2013.01); **C04B 33/30** (2013.01); **F26B 9/006** (2013.01); **F26B 21/004** (2013.01); **F26B 25/066** (2013.01); **F27D 13/00** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9113841 A1 19910919**; AU 7475091 A 19911010; EP 0519990 A1 19921230; IT 1239240 B 19930928; IT 9084114 A0 19900313;  
IT 9084114 A1 19910914

DOCDB simple family (application)

**EP 9100434 W 19910308**; AU 7475091 A 19910308; EP 91906180 A 19910308; IT 8411490 A 19900313